
Minnesanteckningar från bymöte Kälom 2019-10-22.

16 bybor deltog.

Stefan Åberg hälsade alla välkomna.

Vi började med att fika.

Stefan:  informerade om intagen offert för utvändig ommålning av skolan och att ansökan om 
bygdemedel för detta är inskickad. 

Hälsningar från Göte Thorén att han avsäger sig uppdraget med Grannsamverkan.
Vill någon ta på sig uppdraget ? Det gäller att vidarebefordra information, som kommer från polisen, 
till byborna.
Ingen anmälde sig under kvällen.
Vi tar upp ärendet på kommande årsmöte, då Göte avgår.

Vem tar på sig att marknadsföra våra evenemang på Facebook ?
Kan vi fråga Stefan Nolervik ?
Frågan tas upp på årsmötet.

Stefan Å har ett hemgym som kan sättas in i relaxrummet på bastun.

Bernt T. Svarade på frågor ang. ekonomiska redovisningen.
Resultat per 191021 visar på  - 54.822 kr. Detta täcks av bidrag som är beviljade men inte
har erhållits än.

Örjan: Vi behöver lyse på parkeringen. Alla överens om att det måste åtgärdas, lämpligen med 2 
lampor som tänds vid evenemang.
Styrelsen får i uppdrag att kontakta Martin Nilsson i ärendet.

Lotta: Vad händer med skolan ? Ska den vara kvar ? Ska den satsas på för att kunna hyras ut
mer ?
Livlig diskussion tog vid.
Karin E upplever att tidigare utsedd skolgrupp inte existerar, med hon och Anders L. kan tänka sig att 
fortsätta ett tag till.
Hur säker är balkongen ? Hur ser försäkringen ut för skolan?
Kan skolans utrymmen gås igenom, det upplevs som att det finns mycket att rensa ut.
Kan vi ha auktion på grejorna ?
Kan man tänka sig en helrenovering och vatten och toa inomhus?? Kan vi då hyra ut året runt?
Vad orkar vi med?
Dessa frågor tas vidare till årsmötet.

Diskussionerna fortsatte ett tag till.

Antecknade gjorde Eva Olofsson


